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                              Trzemeszno, dnia 22.04.2021 r.  

 

 

 

RO.0004.315.2021 

 

 

Pan  

Benedykt Nitka 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej Trzemeszna 

 

 
 

Odpowiadając na pismo z dnia 7 kwietnia 2021 r. (otrzymane w dniu 9 kwietnia 

2021 r.) znak RO.0004.315.2021 r. w sprawie interpelacji i wniosków zgłoszonych 

podczas obrad XXXIX/2021 sesji Rady Miejskiej Trzemeszna w dniu 31 marca 2021 r. 

informuję, co następuje:  

 

I.  INTERPELACJE I WNIOSKI 

1. Radny DANIEL BISIKIEWICZ zapytał, czy zostały już rozesłane zapytania 

ofertowe i czy wiadomo, kiedy Gmina będzie dokonywała napraw bieżących 

miasta w zakresie dziur, które powstały po zimie, bo jest to uciążliwe dla 

mieszkańców? 

Odpowiedź: 

Gmina Trzemeszno jest już po rozstrzygnięciu zapytania ofertowego 

dotyczącego ”Remontów cząstkowych dróg gminnych o nawierzchni 

bitumicznej na terenie miasta i gminy Trzemeszno”. Najkorzystniejszą ofertę na 

remont cząstkowy nawierzchni bitumicznych z wycięciem łat masą mineralno – 

bitumiczną z otaczarni na terenie miasta Trzemeszna złożyła firma Firma 

Usługowo – Handlowa „ANNA” Anna Białobrzycka, ul. Wodna 18, 62 – 200 

Gniezno. Prace remontowe rozpoczną się około 23 kwietnia br. 

Najkorzystniejszą ofertę na remont cząstkowy dróg gminnych o nawierzchni 

bitumicznej grysami twardymi i emulsją na terenach wiejskich na terenie gminy 

Trzemeszno złożył Zakład Usług Drogowych Ryszard Sobczak, Psary Małe ul. 

Długa 1A, 62 – 300 Września. Prace ze względu na technologię rozpoczną się 

nie wcześniej aniżeli w drugiej połowie maja br. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

2. Radny KACPER LIPIŃSKI złożył interpelacje w następujących sprawach: 

a) pomocy prawnej dla firm – interpelacja na piśmie. 

Odpowiedź: 

 Odpowiedź na złożoną interpelację zawarta jest w opinii Kancelarii Prawnej 

Leśny i Wspólnicy z Gniezna, która została Panu przekazana. 

 

b) utworzenia punktu konsultacyjnego do Programu „Czyste Powietrze”- 

interpelacja na piśmie. 
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Odpowiedź: 

Gmina Trzemeszno przystępuje do Programu Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu – Czyste Powietrze.  

Wstępny akces wyrażający zainteresowanie udziałem w Programie i podpisaniem 

stosownego porozumienia został wyrażony w dniu 26.02.2021 r. Według 

informacji  pozyskanej od WFOŚiGW nowe porozumienia z gminami będą zawarte 

do końca maja 2021 r., również gminy otrzymają dofinansowanie w kwocie 

30.000,00 zł w tym 9.000,00 zł na utworzenie punktu konsultacyjno-

informacyjnego. Wydatki mogą być poniesione przed zawarciem porozumienia  

i będą one kwalifikowalne. Jeżeli chodzi o samą koncepcje funkcjonowania punktu, 

to będzie on zlokalizowany w Urzędzie Miejskim, zasadniczo z obsługą  

w ramach Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Komunalnych. W dniu 

16.03.2021 r. odbyło się szkolenie dla sołtysów, którzy winni być partnerami dla 

Urzędu w informowaniu o Programie. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Dariusza Jankowskiego 

– Z-cy Burmistrza. 

 

Ponadto Radny odniósł się także do odpowiedzi na interpelację zgłoszoną  

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w sprawie budowy ronda i zapytał: 

1. Czy zwrócił się Pan do Policji lub innej instytucji o statystykę wypadków na 

omawianym skrzyżowaniu? 

2. Czy zbadano stopień i równomierności obciążenia wlotów? 

3. Czy zbadano wielkość udziału w strukturze ruchu pojazdów ciężarowych  

i autobusów? 

4. Czy zbadano rzeczywiste prędkości rozwijane na ulicach dolotowych? 

5. Czy zbadano geometrię ulic dolotowych w planie i profilu? 

Odpowiedź: 

            Gmina Trzemeszno nie posiada informacji dotyczącej obciążenia 

wlotów, prędkości wlotowych i itp. ze względu na to iż Gmina Trzemeszno nie 

wykonuje dokumentacji projektowej na to przedmiotowe przedsięwzięcie. Takie 

badania i informacje powinien posiadać zarządca drogi i realizujący zadanie 

czyli Powiatowy Zarząd Dróg w Gnieźnie. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

3. Radny MACIEJ DALEWSKI zapytał, na jakim etapie jest sprawa dotycząca 

opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 

Wymysłowo (teren pomiędzy asfaltem, a działkami), o co mieszkańcy 

wnioskowali na zebraniu jesienią 2020 roku? 

Radny dodał, że mieszkańcy obawiają się powstania kolejnej żwirowni,  

a chcieliby, aby powstały w tym miejscu działki rekreacyjne. 

Odpowiedź: 

Z uwagi na to iż planu zagospodarowania przestrzennego nie sporządzamy 

w tym celu aby "coś zablokować" (w tym przypadku żwirownię), ale aby 

przeznaczyć wyznaczony teren pod nowe funkcje przestrzenne, stąd też  

w celu przystąpienia do opracowania planu zagospodarowania powinien być 

złożony przez Radę Sołecką Wymysłowa formalny wniosek z określeniem 

granic opracowania np. poprzez podanie numerów działek geodezyjnych 

terenu dla którego miałby być sporządzony ten plan. Ponadto, we wniosku 
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przede wszystkim powinno się znaleźć określenie o jakie przeznaczenie 

wybranego terenu, Rada Sołecka wnioskuje. Wniosek ten oczywiście będzie 

mógł być zrealizowany w miarę możliwości budżetowych Gminy. 
 

Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Józefa Tarnowskiego 

– Inspektora ds. gospodarki przestrzennej. 

 

4. Radny MARCIN JAKUBIAK zapytał o prowadzoną działalność w miejscowości 

Popielewo - czy podmiot prywatny posiada odpowiednie zgody oraz, czy jest 

odprowadzany odpowiedni podatek od tego typu działalności? 

Odpowiedź: 

Wystąpiono pisemnie do domniemanego użytkownika o udzielenie 

informacji w zakresie prowadzonej działalności gospodarczej, formy władania 

gruntem oraz zwrócono uwagę na konieczność udrożnienia drogi wewnętrznej 

zajętej w części na pozostawione konstrukcje stalowe. W dniu 20 kwietnia br. 

wpłynęła odpowiedz wskazująca na formę władania nieruchomością  

tj. w formie umowy dzierżawy. W przesłanych przez użytkownika wyjaśnieniach 

poinformowano, że działalność jest prowadzona na tym terenie od 28.02.2018 

r. na podstawie umowy dzierżawy. Jednocześnie zawiadomiono o uprzątnięciu 

działki 89/3, co zostało udokumentowane w załączonym do pisma zdjęciu.  

W spawie należnego podatku od nieruchomości poleciłem przeprowadzanie 

czynności sprawdzających i kontrolnych przez Referat Finansowy Urzędu 

Miejskiego. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Dariusza 

Jankowskiego – Z-cy Burmistrza. 
 

5. Radny MARCIN JAKUBIAK poinformował także, że mieszkańców niepokoją 

parkujące samochody na terenie miasta, wystawiane na sprzedaż, które 

zajmują parkingi miejskie, jak. np. na parkingu przy Placu Kosmowskiego, 

naprzeciw Domu Kultury, przy targowisku miejskim, a także na parkingu przy 

sklepie „BIEDRONKA” (teren nie jest własnością Gminy). Radny dodał,  

że z wypowiedzi mieszkańców wynika, iż pojazdy stoją od dłuższego czasu,  

co najmniej dwa, trzy miesiące. Pan JAKUBIAK podkreślił, że niestety  

w mieście brakuje miejsc parkingowych, a następnie zapytał, czy jest zgoda  

i czy jest możliwość postawienia takiego samochodu, bo to trochę zaczyna 

przypominać komis? 

Odpowiedź: 

Gmina Trzemeszno nie ma żadnych podstaw prawnych do usunięcia 

zarejestrowanych, w dobrym stanie technicznym samochodów parkujących na 

ogólnodostępnych parkingach wzdłuż dróg gminnych na terenie miasta 

Trzemeszna. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

6. Ponadto Radny poinformował, że mieszkańcy zamieszkujący przy wieży 

ciśnień proszą o odpowiedź, czy to prawda, że ma zostać zamontowany maszt 

na wieży ciśnień w celu poprawienia jakości sygnału telefonii komórkowej? 

Odpowiedź: 

Obiekt wieży ciśnień jest w użytkowaniu i dyspozycji spółki Remondis Aqua 

Trzemeszno która podjęła rozmowy z operatorem w celu lokalizacji anten na 

przedmiotowym obiekcie. Remondis wystąpił do Urzędu Miejskiego 



4 

 

Trzemeszna o wyrażenie zgody i została ona udzielona pod warunkiem 

otrzymania pozytywnej opinii Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków oraz  

wykonania ekspertyzy technicznej określającej dopuszczalność pod względem 

konstrukcyjnym montażu tego typu infrastruktury telekomunikacyjnej. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pani Małgorzaty 

Podedwornej – Inspektora ds. gospodarowania nieruchomościami. 

 

7. Radny BENEDYKT NITKA przypomniał, że w sprawie parkujących pojazdów 

składał interpelację Radny RAFAŁ NAWROCKI. 

 

8. Radny MARCIN JAKUBIAK stwierdził, że nie chodzi o skup aut,  

a o samochody na sprzedaż, które nie mają odpowiednich tablic 

rejestracyjnych, tablice są pościągane, są tablice zagraniczne, chodzi  

o samochody typowo na sprzedaż. 

 

9. Radny TADEUSZ PAWLAK przypomniał, że jesienią ubiegłego roku 

dofinansowano budowę nakładki na drogach Trzemżal - Szydłowo i Kruchowo 

- Grabowo i wówczas Powiatowy Zarząd Dróg zobowiązał się, że położy 

wczesną wiosną nakładkę przez wieś Grabowo. Radny poprosił Burmistrza  

o przypomnienie się Zarządowi Dróg, który może czasem o tym zapomnieć.  

Odpowiedź: 

Podczas ostatniego spotkania z Kierownikiem Obwodu nr 1, pod którego 

podlegają drogi powiatowe na terenie naszej gminy otrzymaliśmy 

potwierdzenia, że Powiatowy Zarząd Dróg nie wycofuję się ze złożonej 

obietnicy i w roku bieżącym prace te zostaną wykonane. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

10. Ponadto Radny powrócił do sprawy dotyczącej Hoteliku w Jastrzębowie  

i poinformował, że osoby zamieszkujące w najbliższym sąsiedztwie proszą 

Burmistrza i Radnych o spotkanie w porozumieniu z sołtysem, ponieważ dla 

tych mieszkańców jest to bardzo ważna sprawa. 

Odpowiedź: 

 Termin spotkania został ustalony z sołtysem. Spotkanie odbędzie się  

29 kwietnia br. o godz. 18.00 w świetlicy wiejskiej w Jastrzębowie.  

 

11. Radny PIOTR LEWANDOWSKI skierował zapytanie w sprawie przebudowy 

ulicy Mogileńskiej, a konkretnie przebudowy istniejącego już chodnika. 

Poinformował, że Radni otrzymali odpowiedź, że aby otrzymać dofinansowanie 

należy spełnić określone kryteria, jednym z nich była też przebudowa tego 

chodnika, ale Radny się z tym nie zgadza, bo chodnik jest w dobrym stanie  

i wymaga jedynie drobnych napraw i posprzątania. Pan LEWANDOWSKI 

dodał, że z tego, co się orientuje Urząd Wojewódzki o istnieniu tego chodnika 

chyba nie wie, że ten chodnik już jest i dlatego Gmina takie dofinansowanie 

otrzymała. Zdaniem Radnego błędem jest rozwalać coś dobrego, a nie 

budować dalej i jest bardzo za tym, aby ten chodnik pozostał i mimo tego 

budować dalszy odcinek chodnika w stronę Bystrzycy. 

Odpowiedź: 

Pan Radny źle się orientuje mówiąc, że Urząd Wojewódzki o istnieniu 

chodnika na ul. Mogileńskiej nie wie. Panie Radny do złożonego wniosku  
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załączony jest zawsze opis i projekt gdzie na mapach zasadniczych wydanych 

przez wydział geodezji zaznaczone są wszystkie media, drogi i chodniki. Nie 

ma więc mowy, że podczas weryfikacji że chodnika nie ma na mapach. Mówiąc 

w ten sposób mówi Pan nieprawdę nie wiem czy celowo czy nieświadomie 

wprowadzając opinię publiczną w błąd. 

Nikt nic nie rozwala tylko przebudowuje tylko i wyłącznie po to aby jeszcze 

poprawić bezpieczeństwo uczestników ruchu. Czy otrzymanie dotacji na 

przebudowę ulicy Mogileńskiej jest problemem dla Pana radnego bo nie 

rozumiem poruszanych problemów z tym związanych. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

12. Przewodniczący Rady Miejskiej BENEDYKT NITKA przypomniał, że było  

to także zapytanie w/w i stwierdził, że też nie zgadza się z udzieloną 

odpowiedzią, bo nie do końca zrozumiałym jest, dlaczego należy dokonać 

korekty istniejącego chodnika, a nie wykonać następnych prac w dalszej 

części tego ciągu drogowego? Stwierdził, że Urząd Miejski informuje, że 

istniejąca skarpa byłaby dużym kosztem, ale wiele rzeczy jest zawsze 

kosztownych, a daje efekt finalny w postaci bezpieczeństwa osób tam 

przemieszczających się, więc zdaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

należałoby się nad tym zastanowić przy dokonywaniu tych prac. 

 

13. Pan BENEDYKT NITKA odniósł się następnie do odpowiedzi na interpelację  

w sprawie nauczyciela, w której zawarto treść, iż Przewodniczący Rady 

Miejskiej pytał, po to, żeby udzielić odpowiedzi portalowi internetowemu, 

czego zupełnie nie rozumie, dodał, że pytanie to padło, dlatego, że bardzo 

często ma zapytania od mieszkańców. 

Pan BENEDYKT NITKA wyjaśnił, że zadał to pytanie, nie znając nawet faktów  

i nie można w/w zarzucać, że pyta się o coś, co nie do końca wie i z tą 

odpowiedzią się trochę nie zgadza, ale uważa, że zostanie to skorygowane  

i ta odpowiedź będzie dla w/w zadowalająca, bo nie podpiera się żadnym 

internetem, żadnym portalem, tylko mieszkańcami, którzy się do w/w zwracają 

z zapytaniem. 

Odpowiedź: 

Odpowiedź została udzielona w dniu sesji Rady Miejskiej Trzemeszna.  

 

II. WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE RADNYCH I SOŁTYSÓW 

1. Radny MACIEJ DALEWSKI wnioskował o wycinkę krzewów od miejscowości 

Kozłówko do Kozłowa. 

Odpowiedź: 

Przedmiotowy wniosek zostanie przekazany do zarządcy drogi czyli PZD 

Gniezno celem podjęcia działań i udzielenia nam odpowiedzi. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej BENEDYKT NITKA stwierdził, że problem 

dotyczy także innych dróg. 
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3. Radny DANIEL BISIKIEWICZ w imieniu Zarządu Osiedla Nr 2 w Trzemesznie 

wnioskował o dokonanie przeglądu placów i skwerów, a także o dokonanie 

zabiegów pielęgnacyjnych po zimie oraz o uzupełnienia kory na skwerze 

Moraczewskiego. 

Odpowiedź: 

Po przeprowadzonym zapytaniu ofertowym, w miesiącu marcu 

podpisana została umowa z firmą MB Ogrody z siedzibą w Łubowie na 

wykonywanie prac związanych z utrzymaniem i konserwacją zieleni miejskiej 

na terenie miasta Trzemeszna wraz z zagospodarowaniem odpadów 

powstałych w związku z wykonywaniem usług.  

Do końca miesiąca kwietnia uzupełnione korą zostaną: Plac Kilińskiego, 

Plac św. Wojciecha, Plac im. J. Moraczewskiego oraz Park Baba.  
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pani Danuty Pawełczak – 

Inspektora ds. komunalnych, rolnych i rozwoju obszarów wiejskich. 

 

4. Radny ponowił wniosek o dokonanie wymiany desek na piaskowniku przy  

ul. Kopernika, aby nie doszło do nieszczęścia, poinformował, że deski 

zabezpieczające piaskownik są przegniłe i widać już dno piaskownika,  

co wymaga pilnej naprawy. 

Odpowiedź: 

5. Pan BISIKIEWICZ zapytał ponadto, kiedy będą uzupełniane, naprawiane 

dziury na terenie całego Osiedla Nr 2, poinformował również, że na ulicy 

Kopernika powstało zapadlisko naprzeciw parkingu, gdzie ustawiony jest znak 

zabezpieczający. Radny podkreślił, że nie dotyczy to tylko jezdni, ale 

przyległego chodnika i poprosił o szczegółowe zbadanie przyczyn, ponieważ 

zapadlisko się odnawia. Poinformował także, że ulicą Kopernika przejeżdża 

codziennie ciężki sprzęt ( beczkowozy), w wyniku, czego dochodzi do 

połamania asfaltu i powstawania wyrw. 

Odpowiedź: 

Temat piaskownika jest dobrze znany Gminie Trzemeszno.  Wykonanie 

przedmiotowych prac przewidywane jest na miesiąc maj br. Gmina Trzemeszno 

jest już po rozstrzygnięciu zapytania ofertowego dotyczącego ”Remontów 

cząstkowych dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej na terenie miasta  

i gminy Trzemeszno”. Najkorzystniejszą ofertę na remont cząstkowy 

nawierzchni bitumicznych z wycięciem łat masą mineralno – bitumiczną  

z otaczarni na terenie miasta Trzemeszna złożyła firma Firma Usługowo – 

Handlowa „ANNA” Anna Białobrzycka, ul. Wodna 18, 62 – 200 Gniezno. Prace 

remontowe rozpoczną się około 23 kwietnia br. Najkorzystniejszą ofertę na 

remont cząstkowy dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej grysami twardymi 

i emulsją na terenach wiejskich na terenie gminy Trzemeszno złożył Zakład 

Usług Drogowych Ryszard Sobczak, Psary Małe ul. Długa 1A, 62 – 300 

Września. Prace ze względu na technologię rozpoczną się nie wcześniej aniżeli 

w drugiej połowie maja br. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 
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6. Radny RAFAŁ NAWROCKI poparł wniosek Radnego BISIKIEWICZA  

i zawnioskował o dokonanie przeglądu chodników w mieście,  

a w szczególności studzienek znajdujących się w trakcie  chodników np. na 

ulicy Mickiewicza 14, gdzie oberwana studzienka grozi niebezpieczeństwem, 

także na przesmyku między ulicą 1-go Maja, a ul. Dąbrowskiego, gdzie chodnik 

jest pozapadany, a studzienki są poodkrywane, co również grozi 

niebezpieczeństwem. 

Odpowiedź: 

Gmina Trzemeszno po zakończeniu okresu zimowego przystępuję 

bezpośrednio do naprawy chodników na terenie miasta Trzemeszna. 

Nierówności, zapadnięcia będą systematycznie likwidowane. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

7. Pan RAFAŁ NAWROCKI poinformował również o pojawiających się w mieście 

aktach wandalizmu, gdzie np. w dniu wczorajszym została wyrwana ławka na 

Alei Marcelego Kowalskiego i wyrzucona w kierunku jeziora. 

Radny zaproponował w związku z tym faktem wzmożenie kontroli Policji  

w godzinach wieczornych. 

Odpowiedź: 

Ławka oraz kosz na Alei Marcelego Kowalskiego zostały naprawione  

i ponownie zamontowane. W związku z aktami wandalizmu wystosowano 

również pismo do Komisariatu Policji w Trzemesznie o zwiększenie patroli 

policyjnych na terenie miasta, w szczególności  w godzinach nocnych.  
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pani Danuty Pawełczak – 

Inspektora ds. komunalnych, rolnych i rozwoju obszarów wiejskich. 

 

8. Radny DOMINIK WOŹNIAK ponowił wniosek o dokonanie wycinki krzewów 

na drodze między świetlicą w Zieleniu, a Bieślinem. 

Poinformował także o istniejących dziurach przy sklepie w Zieleniu na drodze 

powiatowej, które, co roku są klejone, ale odnawiają się w tym samym miejscu. 

Dodał, że w tej sprawie zostało skierowane w ubiegłym roku pismo do Zarządu 

Powiatu, który w odpowiedzi stwierdził, że wspomniane prace ma wykonać 

właściciel posesji, jednak właścicielka sklepu nie otrzymała na te prace zgody, 

aby je wykonać we własnym zakresie. 

9. Radny DOMINIK WOŹNIAK zapytał ponadto, czy był już przegląd dróg 

powiatowych i chodników gminnych na terenie sołectw, bo jeżeli nie, to 

chciałby w tych pracach uczestniczyć. 

Odpowiedź 

Przedmiotowe wnioski zostaną przekazane do zarządcy drogi czyli PZD 

Gniezno celem podjęcia działań i udzielenia nam odpowiedzi. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

10. Radna RENATA WIŚNIEWSKA prosiła o przegląd znaków drogowych, 

które są zniszczone, część znaków jest przechylona i grozi przewróceniem, 

dodała również, że znaki nie są trwale osadzone w gruncie, jak np. na ulicy 

Wyszyńskiego przy wiacie na przystanku PKS. Radna poinformowała, że jest to  
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droga powiatowa i stwierdziła, że dotyczy to również skrzyżowania, gdzie od 

kilku miesięcy jest znak wiszący nad ziemią. 

Odpowiedź: 

W tym roku na terenie miasta oznakowanie pionowe będzie 

systematycznie wymieniane na nowe.  
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

11. Radna RENATA BUZAŁA nawiązując do wypowiedzi Radnego 

LEWANDOWSKIEGO i inwestycji na ulicy Mogileńskiej zapytała Burmistrza, 

czy jest jeszcze czas na to, żeby na bieżąco reagować na zmiany, jakie się 

dzieją na tym odcinku, gdyż powstaje inwestycja – punkt handlowy  

w sąsiedztwie drogerii „JAWA”, wiadomo także, że powstaje coś naprzeciwko 

targowiska, istnieje też  „BIEDRONKA”, gdzie występuje duży ruch. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej zapytała następnie, czy takie 

rozwiązania dostosowujące się do sytuacji celem usprawnienia ruchu są 

planowane? Pani BUZAŁA dodała, że w tym miejscu powinno powstać rondo i 

zapytała, czy można dostosowywać proces modernizacji ulicy Mogileńskiej do 

tego, co niebawem będzie się tam działo, bo zapewne projekt nie uwzględniał 

jeszcze tego, co będzie się działo za rok, czy dwa? Czy zatem ten projekt 

można jeszcze modyfikować w celu poprawienia komunikacji i bezpieczeństwa 

w tym miejscu? 

Odpowiedź: 

Przebudowa ul. Mogileńskiej związana jest ściśle z otrzymanym 

dofinansowaniem z Funduszy Dróg Samorządowych. Przebudowa ulicy musi 

być wykonana zgodnie ze złożonym wnioskiem i projektem. Każda zmiana, 

która nie jest ujęta we wniosku może powodować utratę dofinansowania 

zadania. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

12. Radna zapytała również, co stanie się z kostką z rozbiórki w wyniku 

likwidacji chodnika na ul. Mogileńskiej? Czy będzie skruszona, wyrzucona, czy 

można ją wykorzystać w innych miejscach? 

Odpowiedź: 

Kostka uzyskana z rozbiórki zostanie ułożona na paletach i wykorzystana  

w późniejszym czasie do innych celów remontowych na terenie miasta i gminy 

Trzemeszno. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

13. Pani ELEONORA MĄDRA sołtys Sołectwa Trzemżal zabrała głos  

w sprawie działki nr 143/2 ( teren nad kanałem od Państwa K. dalej), gdzie 

wykonywane były prace modernizacyjne. Stwierdziła następnie, że wprawdzie 

droga jest utwardzona, ale zdaniem Pani MĄDREJ nie do końca prace  

te przebiegły po myśli mieszkańców, którzy składali w tej sprawie wniosek  

w 2017 roku. Pani Sołtys poinformowała, że droga, o której mowa jest  
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wytyczona, poszerzona, chociaż, jak podkreśliła były różne problemy z tym  

związane, okazało się jednak, że kamień był nasypany na utwardzonej dosyć 

drodze, ale z poszerzonym pasem nic się nie stało, bo zostało to tak, jak było, 

czyli nadal jest wąska droga, pobocze jest nieutwardzone i droga nadal jest 

niebezpieczna, bo rolnik nadal będzie miał problem z przejazdem. Pani 

ELEONORA MĄDRA przypomniała sytuację, gdzie rolnicy musieli 

przesypywać buraki i w tym miejscu droga nadal nie została wytyczona i w tym 

miejscu nie nawieziono kamienia. Zdaniem Pani Sołtys droga poszła w prawo, 

zamiast w lewo i na tym trudnym pasie nie zostało zrobione nic, zapytała 

następnie, po, co to wszystko? Zaproponowała przeprowadzenie wizji lokalnej 

z udziałem Radnych celem sprawdzenia, co zostało zrobione. Poinformowała 

także, że słupki graniczne zostały wykopane, o czym powiadomiła Urząd, były 

interwencje, spotkania z Panem DOMBKIEM, co jednak nie dało nic, ponieważ 

dalej jest tak, jak było? Zapytała ponadto Kierownika Referatu Inwestycji 

NORBERTA DOMBKA, czy jest zadowolony ze swojej pracy? 

Odpowiedź: 

Do wszelkich pytań i stwierdzeń Pani sołtys odniosę się na komisji, która 

ma odbyć się podczas wizji lokalnej w Trzemżalu. Pani Sołtys w wielu sprawach 

mija się z prawdą. Zarzuca m.in. wykopanie  i zniknięcie kamieni granicznych 

na przedmiotowej drodze oskarżając jednocześnie właściciela działki o takie 

czyny. Geodeta wynajęty przez Gminę Trzemeszno wykonujący te prace 

potwierdził obecny stan kamieni granicznych jak i ich usytuowanie. Nie wiem 

na jakiej podstawie, nie mając podstaw, kompetencji Pani Sołtys oskarża się 

kogoś o takie czyny? 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

14. W dalszej części swego wystąpienia Pani ELEONORA MĄDRA zapytała 

Burmistrza, co się stało z wnioskiem sołectwa Trzemżal, który nie został wzięty 

pod uwagę do Programu  „Wielkopolska Odnowa Wsi”? Poinformowała, że jak 

tylko konkurs się ukazał sołectwo zgłaszało chęć udziału w programie  

w odniesieniu do boiska trawiastego, aby było ono boiskiem ogólnodostępnym, 

jednak wniosek w tej sprawie nie został złożony do Urzędu Marszałkowskiego. 

Odpowiedź: 

Decyzja została podjęta na podstawie regulaminu konkursu, który 

premiuje wysoki wkład własny gminy przekraczający min. 30%. Z tego tytułu 

padł wybór na sołectwo Zieleń. 

Sołectwo Niewolno poczyniło już wcześniej zakupy i wykonało bardzo 

dużo prac związanych z realizację wnioskowanego zadania, które jest jego 

kontynuacją. Gmina Trzemeszno finansuje to zadanie w kwocie 1634,19 zł. 

Pozostała wartość zadania finansowana i realizowana jest przez sołectwo. 
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pana Norberta Dombka  

– Kierownika RI. 

 

15. Sołtys ELEONORA MĄDRA wnioskowała także o wykonanie remontu 

dachu na świetlicy wiejskiej w Trzemżalu, ponieważ dach przecieka, dodała 

również, że obiekt ten powstał w 1973 roku. Zaproponowała, aby ubiegać się  

o środki w ramach Programu „Czyste Powietrze” lub innego. Pani MĄDRA 

zadeklarowała ponadto dołożenie środków z Funduszu Sołeckiego. 
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Odpowiedź: 

W tegorocznym budżecie nie zabezpieczono środków finansowych na 

remont dachu na świetlicy wiejskiej w Trzemżalu.  
Odpowiedzi udzielono na podstawie informacji otrzymanej od Pani Małgorzaty 

Podedwornej – Inspektora ds. gospodarowania nieruchomościami. 

 

 

III. WOLNE GŁOSY I WNIOSKI 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej BENEDYKT NITKA przedstawił wyrok Sądu 

w sprawie Pani M.K. i zapytał, jakie kroki będą podejmowane w tej sprawie? 

Odpowiedź: 

Odpowiedź na zadane pytanie została udzielona w dniu sesji Rady 

Miejskiej Trzemeszna.  
 

 

 

           BURMISTRZA 

   

                /-/ Krzysztof Dereziński  

 

 
 

 

 

Otrzymują:  

 
1. Pan Daniel Bisikiewicz – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

2. Pan Kacper Lipiński – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

3. Pan Maciej Dalewski – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

4. Pan Marcin Jakubiak – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

5. Pan Tadeusz Pawlak – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

6. Pan Piotr Lewandowski – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

7. Pan Rafał Nawrocki – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

8. Pan Dominik Woźniak – Radny Rady Miejskiej Trzemeszna 

9. Pani Renata Wiśniewska  - Radna Rady Miejskiej Trzemeszna 

10. Pani Renata Buzała – Radna Rady Miejskiej Trzemeszna 

11. Pani Eleonora Mądra – Sołtys Sołectwa Trzemżal  

12. a/a 

 

 

 

Sporządziła: Elżbieta Zamiara 

Starszy Inspektor ds. organizacyjno-samorządowych 

 

 

 

 

 


